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ZAPISNIK 

z 13. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Bučna vas, ki je bila, dne 7.12.2021, v 

prostorih Krajevne skupnosti Bučna vas, s pričetkom ob 19 uri. 

 

Na seji so bili prisotni:  

- Tomaž Zoran, predsednik Sveta KS, 

- Branko Kralj, podpredsednik Sveta KS, 

- Mojca Ljubi, članica Sveta KS, 

- Niko Potočar, član Sveta KS, 

- Marija Debevec Rakoše, članica Sveta KS, 

- Matic Vidic, član Sveta KS, 

- Anton Papež, član Sveta KS, 

- Dušan Brudar, član Sveta KS, 

- Andrej Štefanič, Policijska postaja Novo mesto. 

 

Sejo je pričel in vodil predsednik Sveta KS Bučna vas Tomaž Zoran, po naslednjem 

dnevnem redu: 

1.       Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 
2.       Potrditev zapisnika redne seje Krajevne skupnosti Bučna vas 
3.       Romska problematika 
4.       Pregled stanja na projektih in načrti za leto 2022 
5.       Razno 

 

 

 

K 1. Točki 

Ugotovitev sklepčnosti Sveta KS Bučna vas 

Predsednik Sveta KS Bučna vas je ugotovil, da so na seji prisotni vsi člani Sveta KS 

Bučna vas, kar je več kot polovica in s tem je seja sklepčna.  

 

SKLEP: 

Seja Sveta KS Bučna vas je sklepčna. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
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K 2. Točki 

 

Potrditev zapisnika 12. redne seje Krajevne skupnosti Bučna vas 

Pripomb na zapisnik ni bilo. 

 

SKLEP: 

Svet KS Bučna vas sprejme zapisnik 12. redne seje sveta KS Bučna vas. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

K 3. Točki 

Romska problematika 

 

Tomaž Zoran je omenil, da so bili izvedeni zbori krajanov na temo romske 

problematike. Na zborih sta bila prisotna direktor in načelnik policijske postaje Novo 

mesto.  

Andrej Štefanič s policijske postaje Novo mesto je predstavil trenutno stanje s področja 

romske problematike in podal plan za novoletni čas. Dobili smo zagotovili, da bo v 

novoletnem času policija vršila nadzor nad romskim naseljem z vsemi možnimi resursi 

(konjenico, oklepnimi vozili, vodniki psov, helikopterjem,..), da za gotovini krajanom KS 

Bučna vas mirne in varne praznike.  

Matic Vidic je pohvalil delo policistov v preteklem obdobju in omenil, da je bil zaznan 

trend zaposlovanja med romskim prebivalstvom. 

 

Svet KS Bučna vas se seznanja z delom policije s področja romske problematike.  

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

K 4. Točki 

Pregled stanja na projektih in načrti za leto 2022 

 

Tomaž Zoran je poročal, da projekti tečejo po planu. Zaključila se je ureditev Markljeve 

ulice, ki je vključevala:  
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• ureditev cevi za meteorno vodo 

• asfaltiranje odseka  

• postavitev cestne razsvetljave  

 

 

Načrt za leto 2022 

 

a) Postavitev javne razsvetljave 

• 4 luči na Dalnjem vrhu (Goli vrh)  

• 2 luči na Gor. Kamencah (osvetlitev avtobusne postaje) 

• 2 luči na Dol. Kamencah 

• izgradnja cestne razsvetljave na Dol. Kamenju 

 

b) Asfaltiranje  

• asfaltiranje odseka Dalnji vrh – Gorenje Kamence (Avbar, Brodnik, 

Godler, Filip)  

• asfaltiranje oz. popravo cestišča iz smeri Gorenje Kamence proti Hudem 

• asfaltiranje oz. popravo cestišča ob hišni številki Gorenje Kamence 28a 

• asfaltiranje lokalne ceste Gor. Kamence (hrib Dobrava)   

• asfaltiranje oz. popravo cestišča iz Ljubljanska cesta proti Muhaberju  

• ureditev kanala meteorne vode iz smeri Ljubljanska cesta proti studencu 

(Dol. Kamence) 

 

 

c) Komunalna infrastruktura   

• izgradnja novega primarnega vodovnega omrežja na Dalnjem vrhu  

• izgradnja novega primarnega vodovnega omrežja v smeri Dol. Kamence 

-  Gor. Kamence 

•  pripravo projekten dokumentacije za izvedbo kanalizacije za Dol. 

Kamenje  

• pripravo projekten dokumentacije za izvedbo kanalizacije za Hudo 

(potrebno je pridobitev soglasja za postavitev čistilne naprave)  

 

 

d) Športno igrišče 

• zasip obeh vrtač na Dol. Kamencah (na MO NM je bil izveden javni razpis 

za zasip vrtač)  

 

Svet KS Bučna vas se seznanja s stanjem na projektih in načrti za leto 2022.  

Sklep je bil soglasno sprejet. 
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K 5. Točki 

Razno 

 

Dušan Brudar je opozoril na kurjenje in posledično poškodovanje obzidja pokopališča 

Gorenje Kamence.  

Marija Debevec je podala vprašanje glede izgradnje kanalizacijskega omrežja v 

Potočni vasi (hišne številke 26, 27, 28). 

Izpostavljeno je bilo vprašanje o vzdrževanju partizanskega grobu oz. o lastništvu 

odgovornosti za omenjen grob.      

 

Ker ni bilo več razprave, se je predsednik prisotnim zahvalil za sodelovanje in 

prisotnost na seji ter le-to zaključil ob 21.00 uri. 

Zapisal:      

Branko Kralj          Tomaž Zoran 

podpredsednik Sveta KS       predsednik Sveta KS

  

 


